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DE-002 

Certificate: DE-002 (replaces certificate of 5 September 2019) 

Zertifikat: DE-002 

NMi Certin B.V., 

designated and notified by the Bundesministerium für Wirtschaft und Energie to perform 

tasks with respect to conformity modules mentioned in Mess EV: German Measures and 
Verification Ordinance (MessEV), declares that the quality system of 
NMi Certin B.V., 
Von dem Bundesministerium für Wirtschaft und Energie bestimmt und benannt für die Durchführung von Aufgaben 
in Bezug auf Konformitätsmodule, angeführt in Mess EV: Mess- und Eichverordnung (MessEV), erklärt, dass das 
Qualitätssicherungssystem von 

MetCom Solutions GmbH 
Marie-Curie-Strasse 19 

D-68219 Mannheim 

Germany 

meets the applicable requirements of MessEV Module D for the conformity assessment of 

instrument category: 
die anwendbaren Anforderungen des MessEV Moduls D für die Konformitätsbewertung der folgenden 
Gerätekategorie erfüllt: 

Reactive Energy Meter and Additional 

functionalities 
Blindverbrauchzähler und Zusatzeinrichtungen 

Scope of the certificate is described in the annex of DE-002. 
Der Geltungsumfang dieses Zertifikats ist beschrieben im Anhang des DE-002. 

The certificate is initially granted on 27 September 2018. 
Das Zertifikat ist erstmalig ausgegeben am 27. September 2018. 

This certificate remains valid until 27 September 2024, 

under the condition that the quality system is maintained satisfactory. 
Dieses Zertifikat ist gültig bis zum 27. September 2024, unter der Voraussetzung, dass das Qualitätssicherungssystem 
zufriedenstellend beibehalten wird.  
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